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Vragen en opwaarderingen m.b.t. Memo analyse hoofdlijnenakkoord PVV-VVD-NSC-BBB 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
VVD 1 Dank voor het memo vanuit GS. We willen 

weten hoe het bestuurlijke vervolgproces er 
uit ziet. Wanneer heeft een afvaardiging van 
IPO straks overleg met het nieuwe kabinet?  

Aangezien het nieuwe kabinet nog niet 
beëindigd is, is het nog niet mogelijk om 
daadwerkelijke afspraken te maken. In 
artikel 8 Code Interbestuurlijke 
Verhoudingen1 is opgenomen dat na de 
formatie van een nieuw kabinet er zo snel 
mogelijk een gesprek plaatsvindt. Wij gaan 
ervan uit dat dit daadwerkelijk ook zo zal 
plaatsvinden. 

 2 In de formatieperiode is een delegatie van 
VNG, IPO en UvW op bezoek geweest bij 
de formerende partijen, is er toen gesproken 
over de mogelijkheid / wenselijkheid van een 
akkoord tussen de koepels en het nieuwe 
kabinet? 

Op 28 maart is een delegatie van het IPO, 
de VNG en de UvW langs geweest bij de 
formerende partijen2. Hierbij zijn veel punten 
aangehaald. Het is onbekend of er expliciet 
gesproken is over de wenselijkheid van een 
nieuw akkoord. Wel is gesproken over de 
wenselijkheid van goede samenwerking en 
goede verhoudingen. De precieze uitwerking 
van dit voornemen, is voor latere gespreken. 

 3 In het hoofdlijnenakkoord is voor de 
financiële problematiek van provincies en 
gemeenten nauwelijks aandacht gegeven. 
Hoe gaat GS er voor zorgen dat dit punt 
alsnog op tafel komt en van een oplossing 
wordt voorzien zoals verzocht in motie M24-
51? 

Motie 51 over de kabinetsformatie is nog in 
uitvoering. Het is onze inzet om te komen tot 
een structurele, afdoende oplossing is voor 
de financiële problematiek (ravijnjaar, 
belastinggebied en bekostiging nieuwe 
taken). Een eerste aanzet hiertoe zijn de 
gesprekken die zijn gevoerd bij de 
voorjaarsnota van het Rijk. Toen is de 
opschalingskorting geschrapt en is 
besproken dat met het nieuwe kabinet de 
indexatie voor natuur, OV en infrastructuur 
zal worden besproken3. In het gesprek van 
28 maart is vanuit de medeoverheden 
gehamerd op het belang van gezonde 
(financiële) verhoudingen.  

 4 Hoe staat het met de uitvoering van de 
motie? 

Zie antwoord op vraag 3 

 5 Hoe ziet het tijdspad er verder uit, welke 
momenten worden er overleggen gevoerd in 
IPO-verband? 

Er wordt continue gesproken tussen het IPO 
en de Rijksoverheid, deze gesprekken gaan 
natuurlijk gewoon verder. 
 
Zoals gemeld in het antwoord op vraag 1 
verwachten wij dat de medeoverheden snel 
met het nieuwe kabinet om de tafel te gaan. 
Echter hiervoor zijn wij in afwachting tot de 
beëdiging van het nieuwe kabinet. 

 6 Graag horen we de datums van zowel de 
BAC's als de bestuursvergaderingen waar 
dit aan de orde komt. Hoe worden 
Provinciale Staten verder geïnformeerd? 

De geplande BAC's zijn op 20 juli, 26 
september, 14 november en 12 december. 
De agenda’s en verslagen van BAC- en 
IPO-bestuursvergaderingen zijn openbaar 
via de IPO-website4.  

 7 Krijgen we een (eventueel) bestuursakkoord 
tussen nieuw kabinet en de koepels nog te 

Dit betreft een politieke vraag. 
 

 
1 Code Interbestuurlijke Verhoudingen 2022 (overheid.nl) 
2 Gemeenten, provincies en waterschappen blij met vroege uitnodiging voor formatie (ipo.nl) 
3 Memorandum (provincie-utrecht.nl) 
4 IPO Vergaderstukken 

https://open.overheid.nl/documenten/ronl-f191479ed1e858e3f8ae906e9baf14a9984ef595/pdf
https://www.ipo.nl/nieuws/gemeenten-provincies-en-waterschappen-blij-met-vroege-uitnodiging-voor-formatie/
https://stateninformatie.provincie-utrecht.nl/documenten/Memorandum-uitwerking-Voorjaarsnota-Rijk.pdf
https://www.ipo.nl/over-het-ipo/https-ipo-bestuurlijkeinformatie-nl
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zien voordat het formeel ondertekend 
wordt? 

 8 Kunnen we er dan nog iets van vinden of wil 
GS PS voor voldongen feiten plaatsen? 

Zie antwoord op vraag 7 

BBB 9 Opwaardeerverzoek: Naar aanleiding van 
de memo “analyse hoofdlijnenakkoord PVV-
VVD-NSC-BBB” heeft de BBB-fractie artikel 
47 vragen aan het college gesteld (zie 
bijlage). Om die reden willen we dan ook 
graag deze memo opwaarderen en tijdens 
de commissie BEM bespreken met college 
en collega commissieleden. 
 
We zijn benieuwd naar de reactie van het 
college op de door ons gestelde vragen en 
daarnaast willen we graag van alle fracties 
horen of zij de mening van BBB delen in 
deze en, indien nodig, het debat hierover 
met elkaar aangaan. 

De beantwoording op uw schriftelijke vragen 
ontvangt u morgen na de GS-vergadering.  

 

https://stateninformatie.provincie-utrecht.nl/documenten/Reactie-op-memo-GS-hoofdlijnenakkoord-ingediend-door-BBB-vragen.pdf

